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Rozmawiają o moście

 Marszałek Adam Jarubas oraz Marcin Perz, członek Zarządu Województwa spotkają się w Mielcu z marszałkiem
województwa podkarpackiego, Zygmuntem Cholewińskim. Sprawa dotyczy budowy w Połańcu mostu na Wiśle, łączącego
Świętokrzyskie z Podkarpaciem.

 Marszałek  Adam Jarubas  oraz  Marcin  Perz,  członek  Zarządu  Województwa  spotkają  się  w  Mielcu  z
marszałkiem województwa podkarpackiego, Zygmuntem Cholewińskim. Sprawa dotyczy budowy w Połańcu
mostu na Wiśle, łączącego Świętokrzyskie z Podkarpaciem.

Oba samorządy podpisały w tej sprawie pre-umowę, na mocy której zadeklarowano współfinansowanie przedsięwzięcia.
Jednak w ostatnim czasie rozgorzała w Rzeszowie na ten temat dyskusja. Radni wojewódzcy opowiedzieli się za rewizją
projektu inwestycji, która obejmować ma również modernizację drogi wojewódzkiej Staszów – Połaniec oraz Borowa –
Sadkowa – Mielec po stronie podkarpackiej. Projekt pod nazwą „Likwidacja barier rozwojowych ��” most na Wiśle z
przebudową drogi nr 764 z otwarciem komunikacyjnym na kierunku „Rzeszów Kielce” ma być realizowany w ramach
Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. Inwestycja zaplanowana została do 2013 roku i kosztować ma ok. 500
mln złotych, z czego połowę dołoży Unia Europejska. Aby jednak otrzymać unijne dofinansowanie, przedsięwzięcie musi
być realizowane w całości, tzn. zarówno po stronie świętokrzyskiej, jak i podkarpackiej (sama budowa mostu ma być
sfinansowana po połowie przez oba samorządy).


